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Protokoll fört vid styrelsemöte med Senioren 
Anhörig & Pensionärscentra i Hässleholm 

    
 Datum:   2015-04-13 Ordförande: Bo Mårtensson 
 Tid: 9,00-11 Vice ordförande:   Lisen Ekdahl  
 Plats: Senioren Sekreterare:           Birgitta Huovila 
   Kassör:   Ann-Kristin Roos           Adjungerad 
  Ledamot Ingela Lindau 
  Ersättare: Agneta Petersson  från § 7 
  Ledamot: Anita Timsten 
  Ledamot: Siv Nilsson  
  Ledamot: Ruth Wernolf Nyberg   
  Ledamot: Ing-Britt Lådö 
  Ersättare: Gertrud Nilsson     anm.förh. 
  Ledamot: Lena Grevesmühl Råvik  
  Ersättare: Majvi Lindberg anm. förh.  
   Ersättare: Irene Wernersson      anm. förh. 
  Ersättare: Lars Olsson  
  Ersättare: Ingvar Johansson  
  Ersättare: Bengt Nilsson 
  Adjungerad: Gunilla Andersson      anm. förh. 
                                            Adjungerad: Hans Danielsson valb.ordf. 
  

§.1 Mötets öppnande 
Ordförande Bo Mårtensson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat, samt 
adjungerade valberedningens Ordförande Hans Danielsson att närvara vid hela mötet. 
 
§ 2. Dagordning 
Dagordningen presenterades och godkändes att arbeta efter. 
 
§ 3. Val av justerare 
Att justera mötets protokoll jämte ordförande valdes Lisen Ekdahl. 
 
§ 4. Föregående protokoll 
Protokoll från föregående möte godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 5. Rapporter 
Fanns inga rapporter. 
 
§ 6. Styrelsens AU/ beredningsgrupp 
Ordförande presenterade två alternativ, dels att styrelsen beslutar eller att ordförande får i 
uppdrag att utse en beredningsgrupp. Kassören bör ingå i gruppen. Styrelsen gav ordförande i 
uppdrag att bilda en beredningsgrupp. 
 
§ 7. Kostnadsersättning 
Kostnadsersättning en för 2014 skall delas ut inom kort. Huruvida det skall fortsätta som 
kostnadsersättning eller beskattningsbart arvode i fortsättningen, beslut tas senare. 
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§ 8. Ekonomi 
Ett Wismar bokföringsprogram är inköpt för 2490 kr, styrelsen godkände detta. 
Kassören tycker att det känns bra, hon har arbetat i Wismar tidigare. 
 
§ 9. Afasiföreningen 
Ordförande har fått brev från Afasiföreningen om att föreningen kommer att läggas ner. 
Anita Timsten informerade om att de inte får ihop en styrelse, kan de inte fortsätta, ett extra 
årsmöte hålls i september. De kommer att fortsätta sin verksamhet fram till dess. 
De möbler som finns på deras kontor överlåts till Senioren. 
Föreningen är välkommen att anordna träffar på Senioren. 
 
§ 10. Pensionärens dag och andra evenemang, 
• Ruth informerade att den planerade dagen 16 april är inställd pga. för kort tid. 
Hon föreslår att vi klämmer in oss i anhörigveckan i oktober, styrelsen beslöt att arrangera 
pensionärens dag på fm. den 5 oktober. Programmet föreslås följande: Nya Patientlagen, 
boende-frågan och information om E-tjänster. 
Gruppen arbetar vidare. 
 
• Lucia firar vi den 11 december 
 
• Julskyltningen var det dålig uppslutning på i fjol. Styrelsen beslöt att låta detta vara vilande 

i år. Väntjänsten som serverar kaffe som vanligt. 
 
§ 11. Störningar vid möte 
Flera föreningar har klagat på att de blir störda av för högt prat på caféet när de har möte. 
Styrelsen diskuterade detta. Ordförande hade gjort skyltar att lägga ut på borden om ”möte 
pågår och att man håller låg samtalsnivå ”. Styrelsen var oenig och vid röstning blev det 6 för 
och 2 emot. Skyltarna skall förvaras i skåpet i stora konferensrummet och det är upp till varje 
förening att lägga ut dem. 
 
§ 12 Övriga frågor 
Ingvar Johansson undrade om det gick att boka lokal för en träff med Diabetikerförbundet. 
Det är bara att lämna in en förfrågan. 
 
Hans Danielsson frågade om det finns service på hjärtstartaren, det är en sjuksköterska som 
sköter hjärtstartaren. 
 
§ 13 Kommande sammanträde 
Styrelsen fastställde följande möte den 11/5, 8/6, 10/8, 14/9, 9/11, 14/12   2016  11/1, 8/2, 
7/3. 
Stämman 14/3 
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§ 14 Kostnader för lokalanvändning. 
Ordförande har arbetat fram ett förslag till kostnader för lokalanvändning. Styrelsen 
diskuterade förslaget. En grupp bildades ordförande, Agneta och Lisen, som skall jobba vidare 
med förslaget som baseras på att inte ta betalt för konferensrummen. 

                 
§ 15 Mötets avslutning. 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
Vid protokollet:                   Justeras: 
 
Birgitta Huovila                  Bo Mårtensson 
_______________________________                  __________________________________ 
Sekreterare: Birgitta Huovila                  Ordförande: Bo Mårtensson 
 
                    Lisen Ekdahl 
                   __________________________________ 
                   Justerare: Lisen Ekdahl 

                                                                       


